
 
Z Á P I S N I C A 

 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dojč, ktoré sa koná dňa 19. mája 2016. 

 

 

 

Zasadnutie otvorené o 18:05 hod. 

 

 

Navrhnutý program: 
 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

2. Voľba návrhovej komisie  

3. VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce 

Dojč 

4. Zber a výkup vedľajších ţivočíšnych produktov 

5. Zástavka pri Dome smútku 

6. Ţiadosť - odpredaj pozemku p. Kuţlíková, p. Veselý 

7. Rôzne – Matičný krojovaný ples a Dojčanský kroj, MDD 

8. Informácia o činnosti starostky od 14.04. do 19.05.2016 

9. Diskusia  

10. Uznesenia 

11. Záver 

 

Prítomní: 
 

starostka: PaedDr. Slavomíra Melišová 

 

poslanci:  

 Ing. Andrej Vician

 Ing. Peter Orság

 Bc. Martina Gajarová

 Katarína Čelústková

 Bc. Júlia Kozánková 

 Ing. Pavol Zich

 

 

hlavný kontrolór obce: Ing. Dušan Frndalovics 

Neprítomní: Ing. Šefčíková, JUDr. Antónia Mikulíková 

Prítomných:  6 

Ostatní prítomní občania podľa prezenčnej listiny. 

 

 

 

 

 

 



1. bod programu: Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Starostka obce PaedDr. Slavomíra Melišová privítala poslancov a občanov prítomných na 4. 

zasadnutí obecného zastupiteľstva Obce Dojč. Vyzýva na doplnenie programu, nikto nemá návrh 

na doplnenie. 

 

Návrh uznesenia č. 37/2016/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

program 4. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči  

Hlasovanie:  

prítomných: 6     za: 6      proti: 0    zdrţali sa: 0 

 

Starostka navrhuje za zapisovateľku pani Klaudiu Habovú a za overovateľov – Andrej Vician 

a Katarína Čelústková. 

 

Návrh uznesenia č. 38/2016/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

zapisovateľku a overovateľov zápisnice: Klaudia Habová – zapisovateľka, Andrej Vician, 

Katarína Čelústková – overovatelia  
Hlasovanie:  

prítomných: 6     za: 6      proti: 0    zdrţali sa: 0 

 

2. bod programu: Voľba návrhovej komisie 
Starostka určuje členov návrhovej komisie – Peter Orság a Júlia Kozánková 

 

Návrh uznesenia č. 39/2016/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

návrhovú komisiu v zložení Peter Orság, Júlia Kozánková 

Hlasovanie:  

prítomných: 6     za: 6      proti: 0    zdrţali sa: 0 

 

Príchod poslankyne Mgr. Zuzany Mackovej o 18:07 hod.  

 

3. bod programu: VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými 

odpadmi na území obce Dojč 

Starostka informuje, ţe v minulom roku sme mali napadnuté VZN o nakladaní s komun. odpadmi 

a s drobnými staveb. odpadmi Okresnou prokuratúrou v Senici. Riešilo sa s JUDr. Bederkovou, či 

musíme prijať nové VZN alebo môţeme počkať do nadobudnutia platnosti nového zákona. 

Starostka konštatuje, ţe sme museli prijať nové VZN, aby sme boli v súlade so zákonom. Toto 

VZN je však uţ podľa nového zákona 79/2015 Z.z. o odpadoch a upravuje charakteristiku odpadu, 

ako sa delí odpad, čo sa povoľuje a čo sa zakazuje, ako sa zbiera odpad, bliţšie informácie viď. 

príloha zápisnice. Týmto VZN sa zrušuje VZN č. 2/2015 z 22. mája 2015. Starostka informuje, ţe 

je posunutá účinnosť zberu bioodpadu a to na 1.1.2017, odkedy musí obec zabezpečiť kompostéry 

alebo zberné nádoby. VNZ bolo zverejnené na obecnej stránke a bolo zaslané aj poslancom. 

Starostka sa pýta na dotazy k tomuto VZN. Nikto nemá pripomienku.  

 

Návrh uznesenia č. 40/2016/UObZ 

ObZ v Dojči  schvaľuje: 

VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Dojč 

Hlasovanie:  



prítomných: 7     za: 7      proti: 0    zdrţali sa: 0 

 

4. bod programu: Zber a výkup vedľajších živočíšnych produktov 

Pani starostka oboznamuje prítomných, ţe od 1.7.2016 sme ako obec povinná zberať a vykupovať 

produkty vedľajších ţivočíšnych produktov. Zmluva prišla cez Mikroregión Šaštínsko, ide o firmu 

Ladisco, ktorá sídli v Povaţanoch. Poskytne nám 240 l zberné plastové kontajnery, plastové 

lieviky. Plastové fľaše sa budú nosiť na obec, musí sa vykonať osveta. Spoločnosť Ladisco nám 

bude hradiť 0,15 € za kilogram. Pokiaľ sa kontajner poškodí, obec by musela záväzne zaplatiť 

35,00 €. Zmluva sa uzatvára minimálne na 3 roky. V zmluve je zakompované, ţe zmluvný partner 

sa zaväzuje tomu, ţe ak odovzdá prázdne zberné kontajnery, musia sa zaplatiť lieviky aj 

kontajnery. Zberné listy sa musia archivovať.  Starostka informuje, ţe pôjde oznam do obecných 

novín, aby sa spravila osveta.  

 

Návrh uznesenia č. 41/2016/UObZ 

ObZ v Dojči  súhlasí 

s uzatvorením zmluvy o výkupe vedľajších ţivočíšnych produktov so spoločnosťou LADISCO, 

s.r.o. Povaţany 

Hlasovanie:  

prítomných: 6     za: 6      proti: 0    zdrţali sa: 0 

 

5. bod programu: Zástavka pri Dome smútku 

Starostka konštatuje, ţe uţ sa veľmi veľa hovorilo o zástavke pri Dome smútku. Keď písala 

poslancom uviedla, ţe by chcela uzavrieť túto problematiku lebo má pocit, ţe je to ako Damoklov 

meč nad zastupiteľstvom, aby sme ukončili túto tému, prišla na obec petícia, s ktorou ani starostka 

nesúhlasila. Zobrala v úvahu aj návrh poslanca Orsága, ţe most by bol preťaţený, a preto dáva 

starostka návrh, aby sme presmerovali autobusy z trase Senica – Smrdáky – Dojč – Šajdíkove 

Humence a späť zo zastávky Dojč Dom Smútku na zastávku Dojč PD a ďalej 3 spoje trasa PD 

Dojč - Senica, ktoré sú vyťaţené, budú chodiť miestnou komunkáciou, čiţe zástavka Dom Smútku 

do obeda len v pracovné dni a to v čase 8:31, 10:32, 12:50. Starostka dáva priestor na otázky. Nikto 

sa nevyjadruje.  

 

Návrh uznesenia č. 42/2016/UObZ 

ObZ v Dojči  súhlasí s: 

1. presmerovaním autobusov linky č. 205406 na trase Senica – Smrdáky – Dojč – Šajdíkove 

Humence a späť z autobusovej zastávky Dojč, Dom smútku, na autobusovú zastávku Dojč, PD, 

pričom spoje linky 205406 na trase Senica – Dojč – Šajdíkove Humence a späť by zostali 

nezmenené  

2. presmerovaním spojov z linky 205402 na trase do Senice s odchodom zo zastávky Dojč, PD 

o 8,31 h, 10,32 h a 12,50 h na zastávku Dojč, Dom smútku. Tieto autobusové spoje premávajú len 

v pracovných dňoch. 

Hlasovanie:  

prítomných: 7     za: 4 (Macková, Kozánková, Gajarová, Zich)     proti: 2 (Orság, Vician)   zdrţali 

sa: 1 (Čelústková) 

 

6. bod programu: Žiadosť - odpredaj pozemku p. Kužlíková, p. Veselý 

Starostka informuje, ţe na obec prišla ţiadosť od p. Kuţlíkovej a p. Veselého na odkúpenie parcely 

č. 1313 (viď. príloha). Táto parcela je v E-čkovom stave, je to od plota p. Kubíkovej Hortenzie 

smerom do cesty, je to trojuholník a smeruje do miestnej komunikácie. Starostka konštatuje, ţe 

s poslancami sa zhodli, ţe takýchto pozemkov je v obci veľa, bol by to precedens. A nakoľko tento 



stav je tu uţ niekoľko rokov, nechceme do toho ísť. Návrhová komisia dáva návrh na uznesenie 

 

Návrh uznesenia č. 43/2016/UObZ 

ObZ v Dojči nesúhlasí  
s odkupom parcely č. 1313 v k.ú. Dojč, zapísanej na liste vlastníctva č. 1135. 

Hlasovanie:  

prítomných: 7     za: 7      proti: 0    zdrţali sa: 0 

 

7. bod programu: Rôzne – Matičný krojovaný ples a Dojčanský kroj, MDD 

Starostka informovala, ţe bude Matičný krojovaný ples a bude sa predstavovať Dojčanský kroj 

a zároveň dáva slovo Dr. Kubíkovi. Dr. Kubík oboznamuje prítomných, ţe je to uţ 3. ročník 

krojovaného plesu, termín je 28. mája 2016. Podarilo sa v spolupráci s krajčírkami ušiť dojčanský 

kroj. Informuje o programe, pri Obecnom úrade by sa stretali krojované skupiny, od 19,00 hod. by 

bol krojovaný sprievod smerom k Tatovi a ku KD, hudba je pozvaná z Veselí nad Moravou, Pavol 

Danko prisľúbil ozdobiť alegorický voz, za ním by boli krojované páry s tabuľkami, ako 

najhlavnejší bude dojčanský, potom o 20,00 hod. zahájenie plesu, uvádzať ho budú Dominika 

Klenová, Peter Juráš s priateľkou, o 22,00 hod bude večera, tombola, cena lístka je 10,00 €. 

Informuje, ţe bude okolo 60 - 70 krojovaných. Dr. Kubík hovorí, ţe zo strany pani starostky je 

veľká podpora. Starostka podotýka, ţe o 21,00 hod. bude predstavený Dojčanský kroj. Ďalej 

informuje, ţe v nedeľu bude o 11,00 hod. vysielaná reportáţ o Mlyne Thebery na RTVS 1. Potom 

oboznamuje prítomných, ţe dnes prišla na obec zmluva z TTSK na podpis, kde sme dostali 400,00 

€ na nákup čiţiem.  Starostka ďakuje Dr. Kubíkovi za spoluprácu.  

 

Starostka hovorí, ţe dňa 4. júna bude MDD na ihrisku formou súťaţí ako minulý rok. A zároveň 

keď sa stihne, by sme chceli otvárať aj freestylové ihrisko, ktoré sa začalo prerábať.  

  

8. bod programu: Informácia o činnosti starostky od 14.04. do 19.05.2016 

- povodie Moravy vyčistil potok, bol tam problém s p. Lenárdom a p. Očovanom, ţe sa 

rozčuľovali, ţe im prešli cez pozemok. Starostka informuje, ţe p. Očovan má zatlčené kolíky. 

Starostka sa pýtala pamätníkov, či tá poľná cesta tam vţdy viedla, keď súčasní majitelia si 

nárokujú aţ po potok. Starostka sa bola poradiť na ţivotnom prostredí, pri potoku musia majitelia  

umoţniť prístup 5 m. Rodina Hajlových a Černochovým pustili na svoje pozemky a čistilo sa 

pokiaľ stroj dočiahol.  

- pred dvoma týţdňami bolo zaparkované auto v potoku, dievčina utrpela šok 

- konali sa oslavy 1. mája – riešila povolenia a dočasné dopravné značenia, p. Pavlík nechcel 

súhlas, nakoľko nemal projektovú dokumentáciu, všetko sa nakoniec zvládlo 

- zúčastnila sa retro výstavy hračiek a kočíkov v KD, ktorú organizovala jednota dôchodcov 

- starostka bola na školení verejného obstarávania – nie sú veľké zmeny, akurát súhrnnú správu 

musíme zavesiť 2 krát, jednu podľa starého zákona a jednu podľa nového, riešili sa stravné 

poukáţky, ţe nie sú tovarom, ale sluţba, ďalej školy nemusia obstarávať knihy, finančné limity sa 

mierne posúvali, referencie do 10 dní, pri kaţdej zmluve musí byť objednávka 

- zúčastnila sa konferencie o odpadoch v Piešťanoch, starostka bola zaskočená nakoľko musíme 

ako obec zabezpečiť jeden kompostér do domácnosti, jeden stojí cca 120,00 €. Na našu obec by to 

bolo 40.000,00 € alebo by sme museli zabezpečiť vývoz bioodpadu a to by bolo pre nás ešte 

náročnejšie a poplatok za odpad by musel byť minimálne o 12,00 € na rok vyšší, tak uvaţujeme 

nad kompostérmi 

- cez Mikroregión Šaštínsko pracujú na ţiadosti na zberné miesto cez envirofondy na traktor 

s vlečkou, 3 drtiče konárov, ktoré by sme si medzi obcami poţičiavali a v rámci výzvy aj 

kompostéry 



- starostka informuje, ţe dnes bola na ZMOSe – snaţili sa zmeniť stanovy, zrovnoprávniť kraje, 

niektoré mestá smerom na východ sú členmi malých ZMOSov, za celý Trnavský, Trenčiansky, 

Nitriansky a Bratislavský kraj v priemere 15 ľudí a ostatné kraje minimálne 32 ľudí 

- starostka komunikuje ohľadom pozemku a chodníka s pánom Šimkom, informuje, ţe tam 

vychádza 13 stavebných pozemkov, ak by mal niekto záujem môţe prísť za pani starostkou a ona 

poskytne číslo p. Šimka 

- rieši s p. Pagerkom cestu cez „Bunkošové humno“ 

- v obci bol Deň Matiek, kde si pripravili vystúpenia deti z materskej školy a ţiaci, najmenšie 

detičky mali vystúpenie pripravené v materskej škole a zároveň ďakuje starostka MŠ aj škole  

- rieši trafostanicu s p. Plankom, čakajú na vyjadrenie od SPF, od januára je ţiadosť o vydanie 

stavebného povolenia na stavebnom úrade 

- v riešení je zaradenie kanalizácie do majetku obce, potrebujú PD k stavebnému povoleniu, 

starostka komunikuje s Ing. Novákom, ktorý zastupuje Vodohospodárske stavby a.s., ktoré sú 

víťazom verejného obstarávania na kanalizáciu, upozornila, ţe čerpacia stanica potrebuje 

rekonštrukciu, starostka chce ísť za pánom starostom do Štefanova, aby sa aj oni podieľali, 

starostka nesúhlasí, aby naše peniaze a naša spoluúčasť bola iba na našu ťarchu 

- starostka s hlavným kontrolórom spracovávali VZN o odpadoch 

 

Starostka oboznamuje prítomných s úhradami dani za rok 2016 a to nasledovne: 

DzN predpis 70.829,27 € úhrada 30,8 % - dlţníci 126 ľudí 

Odpad predpis 22.387,63 € úhrada 69,62 % - dlţníci 134 ľudí 

PES predpis 1.389,90 úhrada 74,33 % -  dlţníci 65 ľudí 

 

Starostka informuje, ţe sa hlásili neplatiči TKO za rok 2015, je si vedomá, ţe porušila zákon, ale 

malo to účinok a niektorí prišli platiť, konštatuje za rok 2015 nedoplatok 288,00 € za TKO (8 ľudí) 

a DzN 871,00 € (18 ľudí),  pes nedoplatok 17,20 €. 

- starostka informuje, ţe zo TTSK sme dostali dotáciu 380,00 € jednota dôchodcov a teda 400,00 € 

na kroje 

- konštatuje, ţe na obecnom úrade je problém so záchodom, nie je ţumpa, ale trativod, prvýkrát sa 

to prejavilo na voľby, musí sa kúpiť ţumpa 3,5m
3
 cena je 442,00 € je samonosná, musí byť 

zabetónovaná čiţe plus náklady navyše, ponuky na ţumpu sa nachádzajú v prílohe zápisnice 

 

Poslankyňa Kozánková má otázku ohľadom verejného obstarávania na traktor -  kedy? Starostka 

hovorí, ţe je to otvorená výzva a sú niekoľko kolové, má to 5 kôl, podať v priebehu júla majú 100 

dní na posúdenie. Pán Skala podotkol, ţe on by kúpil 5 alebo 8 m
3
, lebo bude problém s ťahaním, 

výhodnejšie by bolo kúpiť väčšiu ţumpu. A zároveň informuje poslancov, ţe jeho meno bolo 

pošpinené, mal údajne zavolať políciu na 1.mája, podal trestné oznámenie a keď bude ukončené 

bude ţiadať v obecnom rozhlase verejné ospravedlnenie.  

 

- starostka dopĺňa, ţe sa jej podarilo od Marcela Hrebenára a Anny Hrebenárovej získať súhlas, aby 

sa mohla zapísať cesta ku Kozánkových za symbolickú cenu 1,00 €. Pán Očovan a p. Lenárd 

neshlasia, čiţe bude iba po Jána Habu.  

 

Poslanec Vician tieţ podotkol, ţe treba kúpiť väčšiu ţumpu nakoľko máme 10 zamestnancov 

a prepočítal cca spotrebu vody na osobu.  

 

- pani starostka informuje, ţe na verejnom záchode nesvietilo svetlo, nefungovalo zamykanie, 

zistili sme, ţe záruka padla v septembri 2015, tak oprava ide na naše triko je to 80,00 € bez DPH 

a ešte podotýka, ţe je tam problém so samočistením. Pán Novotníček sa pýta, či by sa tam nedala 



fotopasca, lebo deti mlátia dverami, robia tam zle.  

 

9. bod programu: Diskusia 

Starostka vyzýva k diskusii. Poslanec Zich informuje, ţe hasičom sa pokazila hasičská striekačka, 

zistili, ţe oprava bude vyššia ako 1.000,00 €, chceli by presunúť poloţku v rozpočte zo školenia na 

opravu. Pán Skala dotaz, prečo sme nepýtali Tatru pre hasičov, starostka hovorí spolu s p. Zichom, 

ţe nám sa neoplatí a hasiči chcú malé DEAWOO.  

Nakoľko nikto nemá ţiadne otázky, návrhová komisia dáva návrh na uznesenie 

 

Návrh uznesenia č. 44/2016/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie informáciu o: 

a) Matičnom krojovanom plese (28.05.2016) 

b) MDD (04.06.2016)a budovaní freestylového ihriska 

c) o žumpe na Obecný úrad 

d) o výzve na zberné miesto a výzva TTSK  

e) činnosti starostky od 14.04. do 19.05.2016 

f) diskusné príspevky 

Hlasovanie:  

prítomných: 7     za: 7      proti: 0    zdrţali sa: 0 

 

Ešte starostka dopĺňa, ţe je volal p. Rehák či môţu hrať po dedine na „hody“. Dáva návrh na 

uznesenie 

 

Návrh uznesenia č. 45/2016/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí 

S účinkovaním dychovej hudby Dolinečka na hody v Dojči 21.5.2016 a 22.5.2016. 

Hlasovanie:  

prítomných: 7     za: 7      proti: 0    zdrţali sa: 0 

 

10. bod programu: Uznesenia 

Starostka poprosila návrhovú komisiu, aby prečítala uznesenia. Poslankyňa Kozánková číta 

uznesenia.  

 

11. bod programu: Záver 

Starostka ďakuje za  účasť a informuje, ţe najbliţšie zasadnutie obecného zastupiteľstva bude 

16.6.2016 o 18.00 hod. a zároveň pozýva na krojovaný ples a na MDD.  

 

 

Starostka ukončuje zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

Zasadnutie ukončené o 19:34 hod.  

 

Zapisovateľka: Klaudia Habová ................................................................................. 

 

Overovatelia: Ing. Andrej Vician ................................................................................. 

 

                       Katarína Čelústková          ................................................................................ 

 

Starostka obce: PaedDr. Slavomíra Melišová   ................................................................................ 

 


